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Z A P I S N I K 

sa 182. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. srpnja 2019. godine u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni:  Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – 

Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica,  Dražen Rački, zapovjednik 

JVP Delnice, Goran Štimac, GSC Delnice, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, Nikolina Ćuić Muhvić, 

Karmela Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

GORDANA PISKAČ 

- Održan je sastanak s Mjesnim odborom Crni Lug kako bi se pronašlo rješenje za njihov poslovni 

prostor. 

- Odgovoreno je Pučkom pravobranitelju na upit vezan uz Rome i priključak vode. Komunalno 

poduzeće će, u sklopu Švicaraca, doći do parcele s priključkom vode, napravit će se šahta s 

vodomjerom, a dalje moraju, kao i svi ostali građani, platiti priključak. 

- Upućen je dopis Srednjoj školi i HAK-u vezano uz preseljenje iz Stare šumarske škole koja će 

se rekonstruirati u muzej. 

- Pokretanje postupka javne nabave za muzej, u tijeku je savjetovanje sa zainteresiranom javnosti. 

- U tijeku su radovi na reciklažnom dvorištu kao i na Knjižnici. 

- Dogovor oko natječaja za izvedbu sadržaja u Interpretacijskom centru Crni Lug. 

- Obilazak terena u Sedalcima vezano uz stanje pristupne ceste, u Belom vezano uz cestu i 

odvodnju, a sve vezano uz Švicarce. Postojeća naša cesta je bijela cesta, ljudi traže asfalt i da se 

riješi odvodnja ceste. Napravit ćemo troškovnike.  

- Dogovor oko WiFi i izrada troškovnika te pokretanje nabave. Ponuditelji nas opsjedaju, nadamo 

se drugi tjedan krenuti u nabavu. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Posjet agronoma koji održavaju stadion Rujevica, izvršen je pregled, napravit će se studija da 

se vidi što treba za sređivanje travnatog dijela terena. 

- Ispitivanje gromobranske instalacije na Domu sportova te ispitivanje hidrantske mreže. 

- Čišćenje i košnja oko objekata, čišćenje podloge i priprema za korištenje klizališta. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo 

- Vježbe s vozilima za tehničke intervencije i armaturama za dobivanje pjene. 

- Ispitivanje cijevi se izvršava svakodnevno. 

- Dorađen je Pravilnik koji se nalazi na web stranici i na oglasnoj ploči. 

- Održan je sastanak s Glavnim županijskim zapovjednikom. 

- Izrada satnice za plaće. 



- Obnovljen je ugovor s Tele2. 

- Narudžba čizama za JVP. 

- Dan tehnike, ispitivanje cijevi. 

 

PETAR HRG 

- Zbog najave lošeg vremena manifestacija Tragom goranske starine održat će se idući vikend. 

- Mišljenje na novi Pravilnik o visini boravišne pristojbe. 

- Radionica na temu turizam i sigurno kretanje po prirodi. 

- Popunjavanje tablica HTZ i Horvat konzalting vezano uz Master plan razvoja Gorskog kotara. 

- Aktivnosti vezane uz upit slovačke kadetske i juniorske reprezentacije za korištenje staze prema 

Potoku za sanjkaški trening. 

 

IVA ŽAGAR 

- Računi za pružene usluge. 

- Završen je natječaj za zapošljavanje komunalnog radnika, nije pristigla niti jedna zamolba. 

Ponovit će se natječaj za domara i komunalnog radnika. 

- Rješavanje poteškoća vezanih uz e-račune. 

- Poslane su obavijesti o raskidu ugovora zakupcima prostora u Staroj šumarskoj školi. 

- Zatražena je ponuda za sanaciju krova u Školskoj ulici te za popravak semafora. 

- Zamolbe za dostavu ponuda za izradu staza. 

- Pražnjenje kanti za smeće, iz Doma HV maknute su uskladištene stvari, košnja površina, 

održavanje čistoće površina i objekata. 

- Priprema Radničkog doma za koncert DiM te dežurstvo za čišćenje javnih površina vikendom. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Troškovnik za uređenje staza na groblju, raspisat će se natječaj za radove. 

- Sastanci za rekonstrukciju Doma OSRH i za reciklažno dvorište. 

- Održan je sastanak s Belobrajdićem vezano za naloge koji su im dati, dogovoreno je da s 

izvršavanjem naloga kreću idući tjedan. 

- Pregled terena u Sedalcima, Goliku i Crnom Lugu. 

- Aktivnosti vezane uz upravne sporove s MORH-om. Vodi se 15 upravnih sporova. Vrlo često 

nas kontaktiraju druge JLS koje imaju problema kao i mi – Knin, Petrinja, Nin, Benkovac, Split, 

Zadar, svi međusobno komuniciramo. MORH je upro sve snage da ne plaća 

- Dokumentacija i traženje ponuda za nadzor za rekonstrukciju ceste Biljevina – Razloge. 

- Dogovor o provođenju nabave za Interpretacijski centar. 

- S HT obilazak prostora oko OŠ Turke i dogovor za postavljanje kontejnera radi izmještanje 

opreme. 

- Objavljeno je Izvješće o javnoj raspravi za širokopojasni Internet. 

- Dovršena je jednostavna nabava za nabavu urbane opreme za ugibališta. 

- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“. 

- Zahtjev za uporabnu dozvolu za Radničku 6. 

- Prema uputama napravljena je izmjena Poljoprivrednog programa. 

- Organizacija oko ukopa žrtava II. svjetskog rata u Brodu na Kupi. 

- Komunalni doprinos, legalizacije, posebni uvjeti. 

- U tijeku je prethodno savjetovanje za Muzej. 

- Ugovori za drva na javnim površinama, prometno redarstvo. 

- Popis i nalog za održavanje javne rasvjete. 

- Dogovor s vlasnikom za garažu u Ulici A. Šenoe. 

- Procjena šteta na novim automobilima nastradalim od tuče. 

- Procjena starog automobila RAV i priprema za objavu. 

- Obilazak divljih deponija. 

- Suglasnost za zatvaranje ceste prema Potoku i dogovor oko sanacije oštećenja na samoj cesti. 

- Nalog za čišćenje oborinske odvodnje i upojnih bunara. 

- Očevid u Hrvatskom vezano uz zauzimanje javne površine. 

- Kontrola pasa u romskim naseljima. 



- Poslovi oko komunalne naknade, računi za zgradu gradske uprave. 

- Komunikacija s Komunalcem vezano uz prijavu problema na fekalnoj kanalizaciji u A. G. 

Matoša. 

- Gradonačelnik je zatražio da se dobije očitovanje od HŠ za spoj ceste Biljevina. Zatražio je od 

stručnih službi da se navede da se ti radovi do konca rujna riješe, alternativa će biti zabrana 

prometa preko 7,5 toga na svim ulicama te mogu očekivati naknadu za preopterećenje. 

- Gradonačelnik navodi da je razgovarao s gospodinom Šporčićem vezano uz ponovljen natječaj 

za radove na budućem Domu za stare i nemoćne osobe. Iz ministarstva aludiraju na nas da 

angažiramo domaće izvođače za te radove. 

- Gradonačelnik je također zatražio da se planira fazno uređenje tavanskog prostora za smještaj 

arhive te da se vidi postoji li mogućnost smještaja u zgradu turističkog inspektora. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Zbog velike potražnje turističkih prospekata zamolila je TZ da iste dostavi Knjižnici. 

- Odrađena je radijska emisija. 

- Međuknjižnična posudba sa Sveučilišnom knjižnicom Rijeka. 

- Zaštita građe. 

- Izrada Financijskog izvješća. 

- Dogovor o nastupu Marijane Perinić, stend up komičarke. 

- Napravljeno je Polugodišnje izvješće prema matičnoj službi. 

- Izvješće o primljenom otkupu ministarstva. Sada dolazi drugi dio knjiga koje moramo primiti a 

imamo problem s nedostatkom prostora. 

- Narudžba i uvođenje novih knjiga. 

- Napravljeno je Izvješće o nepravilnostima. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Financijski polugodišnji izvještaji su predani. 

- Kontinuirano se radi na porezu na kuće za odmor i rješavanju žalbi. 

- Procjena RAV 4 i priprema za natječaj za prodaju. 

- Izrada izvješća o nepravilnostima. 

- Prosljeđivanje dopisa PGŽ Ž.A.R.u za dostavu izvješća za program „Pomoć u kući“. 

- Aktivnosti vezane uz e-račun. 

- Pripreme za konsolidirana polugodišnja financijska izvješća. 

- Završen je natječaj za potpore u poduzetništvu. 

- Aktivnosti vezane uz stanove sa stanarskim pravom. 

- Jednostavna nabava - mjere vidljivosti i promidžbe za projekt reciklažnog dvorišta. 

- Podnesen je zahtjev Fondu za Gorski kotar za sredstva za cestu Biljevina – Razloge. 

- Radionica u LAG-u vezano uz projekt dječjeg igrališta u Parku. 

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


